
ODGOVORI: 
 
1. Odgovor na »Komentar k odgovorom na vprašanja za 11. sejo Občinskega sveta« 
 
Uvodoma pojasnjujemo, da umestitev hodnika za pešce v prostor zajema tudi posege na zasebna 
zemljišča, saj obstoječa širina ceste po katastru praviloma ne zadostuje potrebni širini za ureditev pločnika v 
skladu s tehničnimi smernicami oziroma predpisi za posamezno vrsto ceste. Čeprav je torej pločnik 
načrtovan tako, da je izkoriščena celotna razpoložljiva širina občinskega zemljišča, to ne omogoča same 
izgradnje in so nujno potrebni (četudi manjši) posegi na zasebna zemljišča. Takšni posegi pa so mogoči le 
ob predhodnem soglasju lastnikov zemljišč, na katerih so predvideni. V nasprotnem primeru na zasebna 
zemljišča ni mogoče poseči oziroma je to mogoče le na prisilen način, torej z razlastitvijo. 
 
Glede ureditve pločnika v Blatni Brezovici, ponovno pojasnjujemo, da bo Občina naročila idejno zasnovo 
ureditve pločnika. Na podlagi idejne zasnove bo razvidna umestitev trase v prostor in tudi predvideni posegi 
na zemljišča, in sicer tako na zemljišča v lasti Občine Vrhnika oz. lasti KS Blatna Brezovica kot tudi na 
zemljišča v zasebni lasti. Umestitev pločnika v prostor se bo načrtovala v sodelovanju s predstavniki 
krajevne skupnosti, sama izgradnja pa bo sovpadala z izgradnjo ostale infrastrukture. 
 
Glede ureditve pločnika v Veliki Ligojni pa pojasnjujemo naslednje. PGD projekt iz leta 2008 za ureditev 
pločnika skozi Veliko Ligojno ob cesti R2-407 odsek 1145 Ljubljanica - Vrhnika od km 10,950 do km 11,285, 
je v skupni dolžini 335 m urejal pločnik ob levi strani vozišča v širini 1,5m. Pločnik je bil  zaradi umestitve v 
prostor le v manjšem delu  zožan na 0,8m. V kolikor želimo ob regionalni cesti zgraditi pločnik, ga je 
potrebno sprojektirati v skladu s tehničnimi smernicami in na projekt pridobiti soglasje DRSI. DRSI pa se 
najverjetneje ne bi strinjal s širino pločnika 0,8 m v celotni dolžini, saj je to v nasprotju s predpisi. Po projektu 
za izvedbo pločnika je bila načrtovana tudi ureditev križišča za Malo Ligojno, pri katerem bi bilo potrebno 
porušiti dotrajan objekt. Načrtovani ureditvi oziroma posegom na njihova zemljišča so nasprotovali nekateri 
lastniki zemljišč. Skupaj s KS Ligojna smo zato ocenili, da za izgradnjo pločnika ne bo mogoče pridobiti 
potrebnih zemljišč, zato je bil sprejet predlog, da se pristopi k načrtovanju pločnika skozi vas, torej od 
križišča z regionalno cesto ob lokalni cesti do gasilskega doma. Idejna zasnova umestitve hodnika za pešce 
širine 1,2 m je bila izdelana in posredovana na KS Ligojna v mnenje.  
 
ODGOVOR JE PRIPRAVIL: Oddelek za okolje in komunalo 
 
 
1. Rekreacijsko športno in prenočitveno središče Kotnikovi bajerji (avtokamp) 
 
Vprašanje št. 1:  
 
Odgovor: Oddelek za prostor pripravlja prostorske akte - v primeru avtokampa ob bajerjih (enota urejanja 
prostora VR_1676, namenska raba BT) je to občinski podrobni prostorski načrt (OPPN). Priprava OPPN se 
začne na pobudo investitorja. 
 
Vprašanje št. 2:  
 
Odgovor: Kot že napisano v prvem odgovoru, je potrebno za ureditev kampa ob bajerjih izdelati OPPN, ki 
se začne pripravljati na pobudo investitorja. Občina Vrhnika trenutno nima v proračunu namenskih sredstev 
za izdelavo OPPN avtokampa ob bajerjih. Vse navedeno: ureditveni načrt, določitev lokacije objektov, 
določitev dejavnosti, omejitve, soglasja nosilcev urejanja prostora ipd., se pridobi v postopku priprave 
OPPN. Gradbeno dovoljenje je možno pridobiti po sprejemu OPPN. Občinski prostorski načrt Občine 
Vrhnika (OPN) podaja usmeritve za pripravo OPPN Bajerji, ki so sledeče: 
 
Usmeritve za pripravo OPPN Bajerji 
VR_1676  (podrobnejša namenska raba: BT - površine za turizem) - ureditev avtokampa je možna v 
tej enoti 
 
Med avtocesto in novo ureditvijo je potrebno zagotoviti protihrupno zaščito. Uredi se pešpot do VR_1414. 
Objekti se prednostno umeščajo v naravovarstveno manj pomembne habitate in v največji možni meri 
odmikajo od vodnih teles. Brežine vodnih teles se ohranja neutrjene. Ureditve (pešpoti, pomoli, brvi, 
mostovi, dostopi do vode, itd.) se urejajo v minimalno potrebnih gabaritih in sonaravno. Gradnje se 
prednostno izvaja na degradiranih površinah.  



Ohranjajo se velika, debela, stara drevesa. Na območju se namestijo opozorilne table z naravovarstveno 
vsebino, ki bodo obiskovalce pozivale k primernemu ravnanju v območjih ohranjanja narave.  
Če v drugih strokovnih podlagah ni določeno drugače, se posege v vegetacijo in naravno okolje izvaja izven 
vegetacijskega obdobja, v času od začetka oktobra do konca februarja.  
 
VR_1414 (podrobnejša namenska raba: ZS - zelene površine za oddih, rekreacijo in šport na 
prostem) 
 
Območje je namenjeno rekreaciji v naravi. Uredijo se pešpoti in trim steze s pomoli, brvmi, mostovi, 
infrastruktura za možnost čolnarjenja po bajerjih ipd. 
Rekreacijska raba se načrtuje racionalno in v skladu z načrtom upravljanja Krajinskega parka Ljubljansko 
barje.  
Objekti se prednostno umeščajo v obstoječa območja rekreacije, naravovarstveno manj pomembne habitate 
in v največji možni meri odmikajo od vodnih teles. Brežine vodnih teles se ohranja neutrjene.  
Ureditve (pešpoti, pomoli, brvi, mostovi, dostopi do vode, itd.) se ureja v minimalno potrebnih gabaritih in 
sonaravno. V severovzhodnem delu območja OPPN se v celoti ohranja lesnato vegetacijo. 
Nasipavanja za utrjevanje terena se ne izvaja. V kolikor je izvajanje rekreacije težavno zaradi razmočenosti 
terena, se potrebna infrastruktura izvaja na pilotih.  
Na območju se namestijo opozorilne table z naravovarstveno vsebino, ki bodo obiskovalce pozivale k 
primernemu ravnanju v območjih ohranjanja narave. 
Če v drugih strokovnih podlagah ni določeno drugače, se posege v vegetacijo in naravno okolje izvaja izven 
vegetacijskega obdobja, v času od začetka oktobra do konca februarja. 
Melioracije v okviru kmetijskih zemljišč se presojajo, na podlagi predvidenih aktivnosti in razmestitve 
objektov. 
 
VR_455, VR_1339, VR_1415, VR_1416, VR_1417, VR_1418, VR_1419 (podrobnejša namenska raba: VI 
- območja vodne infrastrukture) 
Dovoljeno je čolnarjenje po bajerjih, ureditev manjših privezov za čolne in dostopov do vode. 
 
Izsek iz OPN: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Avtokamp Blatna Brezovica 
 
Vprašanje št. 3:  
 
Odgovor: Seznam nosilcev urejanja prostora, ki podajajo mnenja v postopku priprave OPN oz. Sprememb 
in dopolnitev OPN so objavljena na spletni strani: 
http://www.mop.gov.si/fileadmin/mop.gov.si/pageuploads/pomembni_dokumenti/nabor_drzavnih_nosilcev_u
rejanja_prostora.pdf 
 
Vprašanje št. 4:  
 
Odgovor: Za ureditev kampa v Blatni Brezovici, na parc. št. 187, k.o. Blatna Brezovica, je potrebno najprej 
spremeniti namensko rabo zemljišča iz najboljših kmetijskih zemljišč (K1) v stavbno zemljišče - površine za 
turizem (BT). Ta trenutek poteka postopek Sprememb in dopolnitev OPN, v okviru katerega se spreminja 
namenska raba zemljišč, vendar je osnutek Spr. in dop. OPN že v fazi pridobivanja prvih mnenj nosilcev 
urejanja prostora in novih predlogov ni možno več dodajati. 
Ocenjujemo, da nosilci urejanja prostora (ministrstva in državni zavodi) ne bi odobrili spremembe namenske 
rabe na tem zemljišču zaradi naslednjih razlogov: 
- gre za najboljše kmetijsko zemljišče (Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano), 
- zemljišče se nahaja v območju Arheološkega najdišča Ljubljansko barje in na območju kulturne krajine 
Ljubljansko barje (Ministrstvo za kulturo oz. Zavod za varstvo kulturne dediščine Slovenije), 
- zemljišče se nahaja v območju Nature 2000, ekološko pomembnem območju Ljubljansko barje in 
Krajinskem parku Ljubljansko barje (Zavod RS za varstvo narave), 
- zemljišče se nahaja v poplavnem območju (srednja, mala in preostala poplavna nevarnost) (Direkcija RS 
za vode). 
 
ODGOVOR JE PRIPRAVIL:  Oddelek za prostor 
 
 
3. Gospodarski razvoj Občine 
 
Občinska uprava Občine Vrhnika sodeluje z gospodarstveniki in z različnimi ukrepi v okviru svojih 
pristojnosti spodbuja gospodarski razvoj in gospodarstvo na Vrhniki. Sprejem strategije gospodarskega 
razvoja ni v pristojnosti občine.  
 
Za odgovor v kateri fazi se nahajajo projekti, ki so začrtani v sprejeti strategiji razvoja turizma Občine 
Vrhnika smo zaprosili Zavod Ivana Cankarja Vrhnika, vendar odgovora še nismo prejeli. 
 
ODGOVOR JE PRIPRAVILA: Direktorica Občinske uprave 
 
 
4. Komunalni prispevek v občini Vrhnika 
 
Glede na dejstvo, da vseh odločb, ki so bile posredovane na Ministrstvo še nismo prejeli, v zvezi s tem tudi 
nismo ukrepali. Odločbe si lahko po predhodni najavi ogledate, s tem da moramo skladno z zakonodajo 
prekriti vse osebne podatke.  
 
ODGOVOR PRIPRAVILA: Direktorica Občinske uprave 
 
 
5. Uporaba občinskih simbolov 
 
Že pred prejemom vaše pobude smo se dogovorili z direktorico Cankarjeve knjižnice, da bodo poskrbeli za 
postavitev ustrezne zastave pred Kulturnim centrom Vrhnika. Zastava je bila 24. 6. 2016 zamenjana. 
 
ODGOVOR PRIPRAVILA: Direktorica Občinske uprave 
 
 
 
 
 



6. Vpis otrok v glasbeno šolo 
 
Za odgovor smo prosili Glasbeno šolo Vrhnika in prejeli naslednji odgovor: 
 
Število učencev v GŠ Vrhnika nam določajo normativi v okviru Zakona o glasbenih šolah. Z okrožnico 
Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport (ki financira plače uslužbencev) smo bili dne 20. aprila 2016 
obveščeni, da mora število učencev oziroma skupno število oddelkov v šolskem letu 2016/17 ostati enako, 
kot je bilo v šolskem letu 2015/16 in se ne sme povečati. Naj omenim, da je financiranje zagotovljeno 
zaenkrat le do konca meseca avgusta, Sklep o financiranju dejavnosti smo v glasbenih šolah dobili za 8 
mesecev v letu 2016 (od januarja do avgusta 2016), sektor za glasbeno šolstvo. Po neuradnih podatkih ima 
sektor za osnovno šolstvo še kar 40 mio minusa, tako da na ministrstvu trenutno ne predvidevajo širitve.  
V skladu z usmeritvami ministrstva naj bi glasbene šole obiskovalo 12 - 15% šoloobveznih otrok. Glasbeno 
šolo Vrhnika je v šolskem letu 2015/16 obiskovalo 19% otrok iz občine Vrhnika, kar nas še vedno uvršča 
nad povprečje predvidenih 'kvot'. 
Za šolsko leto 2016/17 smo sprejeli 61 otrok na skupinski pouk (plesna pripravnica, balet, predšolske 
glasbena vzgoja in glasbena pripravnica), in prav tako 68 na individualni pouk inštrumentov in petja.  
Vsekakor bi si, glede na razmere, tudi sama šola želela več vpisa. S tem bi lažje oblikovali šolske orkestre in 
ostale glasbene skupine, ki so izjemnega pomena pri dopolnitvi osnovnega individualnega pouka z učenci. 
V kolikor bi želeli dodatne informacije, sem vam seveda na voljo.  
 
ODGOVOR PRIPRAVILA: Dominika Naveršnik, Glasbena šola Vrhnika 
 
POBUDE 
 
 
1. Prometna ureditev  
 
Pobuda bo posredovana v obravnavo na Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Vrhnika. 
 
 
ODGOVOR JE PRIPRAVIL: Oddelek za okolje in komunalo 
 
 
2. Postavitev klopi za sedenje pred Cankarjevim domom 
 
Ureditev okolice Cankarjevega doma je bila izvedena skladno s soglasjem in po navodilih Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine. Pobudo za postavitev smo že posredovali na Zavod Ivana Cankarja Vrhnika, ki bo s 
projektantom pogledal in skladno s pravili stroke obravnaval pobudo. 
 
ODGOVOR JE PRIPRAVILA: Direktorica Občinske uprave 
 
 
3. Postavitev klopi za sedenje ob sprehajalni poti na delu bivše železniške proge 
 
Krajevna skupnost Vrhnika-Breg ima v načrtu ureditev predmetne sprehajalne poti. Za ta namen so tudi 
pridobili sredstva na razpisu iz občinskega proračuna. Pobudo za postavitev klopi jim bomo posredovali. 
 
ODGOVOR JE PRIPRAVILA: Direktorica Občinske uprave 
 
 
4. Lektoriranje občinskih predpisov 
 
Poslovnik Občinskega sveta Občine Vrhnika je bil objavljen v obliki in vsebini kot je bil sprejet na seji 
Občinskega sveta dne 28. septembra 2015 v Našem časopisu št. 430/2015. Objavljena različica je veljavna 
in v njem ni omenjenih napak. V takšni obliki je predpis na voljo tudi na spletni strani Občine Vrhnika.  
 
Se je pa pri izdelavi tiskane verzije Poslovnika OS OV in Statuta OV prikradel t.i. računalniški škrat in 
povzročil večje število omenjenih napak, za kar se opravičujemo. Občinska uprava namreč za urejanje 
dokumentov uporablja programski paket MS Office, ki se kupuje skupaj z novim računalnikom. Programski 
paket se vedno nadgrajuje, z nadgradnjo se pripravijo tudi popravki za prejšnje verzije, ki jih naložimo na 
starejše računalnike. Med verzijami 2007 in 2010 nismo opazili bistvenih sprememb. Občasno so se v 



besedilu narejenem v verziji 2010 "izgubili" presledki, če je bil dokument odprt v verziji 2007. Te napake, za 
katere smo v začetku mislili, da so "tipkarske" napake, smo sproti popravili nekaj jih je pa bilo spregledanih, 
zato so v Poslovniku napake.  
 
V kolikor je za svetnike to moteče in bi želeli novo verzijo knjižice brez napak, prosim, sporočite in vam jo 
bomo zamenjali.  
 
ODGOVOR PRIPRAVIL: Oddelek za splošne zadeve 
 
 
 
 
 
 
 


